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Z Á P I S N I C A 

z 11.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Drienici 

konaného dňa 18. septembra 2024 

 

 

Prítomní: Ing. Igor Birčák, starosta obce 

Poslanci: Marián Dudič, Ing. Peter Javorský, Jozef Kunák, Milan Malcovský, Jozef 

Olejár, Anton Onofrej, Miroslav Palenčár - ospravedlnený 

     Hlavný kontrolór: Ing. Mária Galeštoková  

                Zapisovateľ: Frederika Vranková  

 

Priebeh zasadnutia:  

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice, program 

zasadnutia 

3. Kontrola uznesení 

4. Správa štatutárneho audítora o výsledkoch overenia účtovnej závierky 

5. Rozpočtové opatrenie č. 6 

6. Rekonštrukcia mosta horný koniec  

7. Verejné osvetlenie v IBV Drienica 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

 

 

k bodu č.1:  

            Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Igor Birčák. 

Privítal prítomných a skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Prítomných bolo 5 

poslancov. Ospravedlnený: Miroslav Palenčár, Marián Dudič meškal. 

k bodu č.2:   

 Starosta obce navrhol do návrhovej komisie Jozefa Kunáka, Ing. Petra Javorského 

a Antona Onofreja. Určil za zapisovateľa zápisnice Frederiku Vrankovú, referenta obce a za 

overovateľa zápisnice určil  Milana Malcovského. Všetci prítomní schválili členov návrhovej 

komisie a overovateľa zápisnice. Predložený návrh programu schválili všetci prítomní poslanci. 

Podklady k jednotlivým bodom programu na obecné zastupiteľstvo, boli zaslané poslancom 

vopred e-mailom. 

k bodu č.3:  

 Starosta obce informoval poslancov o plnení uznesení. Nie je splnené uznesenie č. 

37/2023 odkúpenie pozemku od pána Haščáka, uznesenie č. 184/2020 o odkúpení pozemkov pod 

ihriskom, uznesenie č. 133/2024 o zámene pozemkov, 114/2023 o odkúpení pozemku. Ostatné 

uznesenia sú splnené. Všetci prítomní poslanci zobrali na vedomie informácie starostu obce. Na 

rokovanie sa dostavil poslanec Dudič, ktorý sa hlasovania na tomto bode zdržal.   

k bodu č. 4 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov o správe štatutárneho audítora o 

výsledku overenia účtovnej závierky, prečítal im záver. Všetci prítomní poslanci zobrali túto 

správu na vedomie. 

k bodu č. 5 

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov obecného zastupiteľstva o 

rozpočtovom opatrení č. 6/2024. Prečítal im dôvodovú správu. Poslanci obecného zastupiteľstva 

zobrali na vedomie toto rozpočtové opatrenie. 
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k bodu č. 6 

 Starosta obce oboznámil poslancov s projektom rekonštrukcia mosta na hornom konci, 

s ktorým sa obec zapojila do výzvy PSK kde sme zatiaľ získali 8/10 bodov a sme na 12. mieste, 

poznamenal že je tam stále šanca ale ak by nevyšla výzva navrhol poslancom aby do toho išli po 

novom roku v rámci vlastných zdrojov, ktoré obec má a pomocou úveru. Otvorila sa diskusia 

a poslanec Ing. Javorský súhlasil že môže obec počkať ale na ďalší rok je už nutné opraviť most, 

poslanec Dudič súhlasí s návrhom a tiež poznamenal že opravu netreba odkladať a keď výzva 

nevyjde bude to pre obec síce finančná záťaž ale most sa musí po povodniach opraviť. Túto 

informáciu zobrali všetci poslanci na vedomie. 

k bodu č. 7 

Starosta obce informoval poslancov že v časti novej IBV sa nezačalo pracovať, kvôli 

nepriaznivému počasiu. Voda a kanál v tejto časti prebieha verejné obstarávanie, ktoré robí firma 

z Prešova. Poslanci vzali túto informáciu na vedomie. 

k bodu č. 8 

 V diskusií starosta obce oznámil poslancom že kvôli zmene zákona sa bude musieť 

poplatok za komunálny odpad navýšiť, ďalej informoval že financovanie materských škôl ide 

pod štát, okrem ŠKD, ŠJ. Centrum zdieľaných služieb Sabinov uvažuje nad zriadením strediska 

pre menšie obce podobný ako je Spoločný stavebný úrad. V materskej škole bolo uskutočnené 

výberové konanie, informoval o istých pracovnoprávnych problémoch v škôlke no zatiaľ 

neprišlo na obec nič oficiálne. Ďalej informoval že tento rok, má obec v pláne pri neplatičoch na 

daniach odoberať pomocou policajného zboru vodičské preukazy.  

 Starosta obce Ing. Igor Birčák informoval poslancov o sťažnosti, ktorá bola doručená na 

Obecný úrad a týka sa kosenia trávy susedom, ktorý kosil svoj dvor o 7.00 hodine ráno. Keďže 

to nie je rušenie nočného kľudu, komisia pre verejný poriadok sa touto sťažnosťou nebude 

zaoberať. Ide o bežnú činnosť. Pozemok C KN5176/5 k.ú. Sabinov bol prevedený na obec 

Drienica-komunikácia IBV. Bola vykonaná oprava regulácie na dolnom konci obce, oprava 

oporného múra pri potoku s.č. 153, pod CBA obchodom. 

Čo sa týka Zmien a doplnkov č.4 územného plánu išla záverečná žiadosť na Regionálny 

úrad pre územné plánovanie a výstavbu v Prešove, s ktorou ak budú súhlasiť na ďalšie 

zastupiteľstvo sa môžu schvaľovať tieto zmeny a doplnky. Starosta obce navrhol poslancom aby 

sa vodomer v dome smútku dal skontrolovať aby zistili či je ešte dobrý, pretože sú vysoké 

výdavky na dom smútku, ktorý sa nevyužíva pravidelne.  

 Poslanec Dudič sa opýtal na projekt s cestou na cintorín, starosta povedal že neprišlo ešte 

žiadne vyjadrenie. Poslanec Olejár sa opýtal na kanál pri dome č. 71, starosta povedal že si dá 

vypracovať cenovú ponuky koľko by stála oprava. Ďalej sa poslanec Olejár informoval o výzve 

do ktorej sa obec zapojila na rekonštrukciu rekreačnej chaty. Starosta obce poslancom oznámil 

že zatiaľ žiadne oficiálne vyjadrenie k výzve nemáme, no obec nie je medzi zverejnenými 

úspešnými uchádzačmi na webovom sídle vyhlasovateľa. Poslanci sa spolu so starostom dohodli 

na kultúrnom podujatí v rámci mesiaca úcty k starším, ktoré sa bude konať 27.10. o 15.00 hodine 

s programom MŠ a FsK Šomka. Ples obce Drienica by sa mal uskutočniť 1.2.2025.  

k bodu č. 9 

 Starosta obce poďakoval za účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

Zapísala: Frederika Vranková  .............................. 

 

Overovateľ: Milan Malcovský .............................. 

 

 

Drienici 18.09.2024 

         Ing. Igor  B i r č á k 

                                                                                                               starosta obce  


